
 

領取「中大校友信用卡」4 小時免費泊車優惠新安排 

 (2018年 1月 4日起生效) 
 

1.先在圖書館終端機刷「校友信用卡」確認泊車優惠資格。 

2.再在圖書館終端機拍入閘「八達通」取得電子泊車優惠券。 

3.出閘時在閘口繳費機拍該「八達通」享用最高 4小時免費泊車優惠及繳付餘額(如有) 。 

4.如入閘「八達通」金額不足繳付餘額(如有)，可一併使用其他「八達通」支付餘額。 

5.如同時使用二維碼泊車優惠券，每次只可使用一張(先拍券，待確認，再拍八達通)。 

（註：如未依上述先後程序，導致不能取得泊車優惠，已扣除之泊車費用將不獲退還。） 
 

 

New Redemption Arrangement for CUHK Alumni Credit Card’s 4 Hrs Free Parking Benefit 
(Effective from 4 January 2018) 

 

1. First, swipe Alumni Credit Card at Library Terminal for validation of entitlement for free parking benefit.  

2. Then, tap Octopus used for entry at Library Terminal for redemption of e-coupon for parking benefit. 

3. Upon departure at gate, tap entry Octopus at the Payment Terminal to enjoy up to 4 hours free parking 

and payment of balances (if any). 

4. If there is insufficient fund in entry Octopus, tap another Octopus to pay the balance. 

5. If QR code parking coupon is used together, only one coupon can be used  (tap QR coupon first, after 

validation, then tap Octopus.)  

(Note: Failure to obtain parking benefits due to non-compliance of above steps will not be refunded.) 


